
 
Postpensjonistene i Sunnhordland 

REFERAT FRA STYREMØTE  
8.2.2024 

 

Til stades: 
Kari, Helen, Nils, Berit, Unn, Tone. 
Forfall: 
Mikal 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Årsmøte 
3. Digital signering 
4. Neste møte 
5. Ymse 
 

 
Punkt 1  
Referat gjennomgått og godkjent. 
 
Punkt 2 
Unn  sender sms med påminning om årsmøte, og sender ut mail om at årsmøtedokumenter er å finne på heimesida. 
Ein person går ut av valnemda. Styret må finne ein ny person, Tone spør foreslåtte personar.  
Nils kopierer årsmøtedokumenter som deltakarane skal få utlevert på årsmøtet. 
Gjennomgang av Årsmelding som vart godkjent av styret.  
Plan for gjennomføring av årsmøte: 
Tone ønskjer velkommen. Berit leiar årsmøte etter saklista. Unn les årsmelding. Kari går gjennom rekneskap.  
To til å signere protokoll: May Britt og Gerd foreslått. 
 
Punkt 3 
Årsmøtedokumenter må heretter signerast digitalt. 

Punkt 4 
Neste styremøte: 6. mars kl 1500 i Meierikvarteret.  
  
Punkt 5 
Postpensjonisten etterspør artikkel om Peder Nilsen Aga, styret tar ikkje på seg denne oppgåva. 
Bømlo foreslått som lokal tur i 2024. 
 

 

 

 

 
 


